

Referat fra GMU-møde den 18.3.2025

Til stede: Sif, Jens og Povl (ref)

Afbud: Henrik

1. Opsamling fra Workshops

- Vi har fået de nye Hyldebjergsmål fra de forskellige grupper, bortset fra klunserne der har workshop den 26.3.
- Det forlyder til, at det har været en god og brugbar proces i alle grupper.
- Vi skal nu have lavet et nye puslespil og kommunikeret målene på en enkel og engagerende måde til beboerne og de aktive. Vi tager det på næste GMU-møde.

2. Ind i det grønne

- Arbejdet med højen er i gang. Den er ryddet, og skal nu tilplantes.
- Tine melder om en god oplevelse, da hun var rundt og ringe på hos naboerne til højen. Næste skridt er at invitere til et "teltmøde" ved højen.
- Der er indkøbt en lille pavillon til formålet over GMU-kontoen.

3. Lammelaug 2025

- Vi kan få lam fra Dyregården til august. Så kan vi have dem gående i 2-3 måneder – og det gør vi så.
- Povl indkalder til et lamme-laug-møde.

4. DN's affaldsindsamling

- Vi arrangerer indsamling og klargøring af Junglestien søndag den 6. april kl. 10-12. (Povl tilmelder til DN).
- Vi håber, UAU gerne vil være med. De har møde den 26.3.

5. Andet

- Povl og Henrik stiller op på beboermødet til Brugergruppen som hhv. medlem og suppleant.
- Vi har haft besøg af 3 arkitektstuderende
- Hønsene i Væverlængen er genhuset i Tingstræderne, hvor hønsehuset er blevet udvidet. Tråden er indkøbt over GMU-kontoen.
- Materialegården er blevet 40 % dyrere end budgetteret. Det betyder en ny proces, da det ikke bare kan klares med lidt besparelser hist og pist. Hvornår vi så har den nye Gård vides ikke...

6. Næste møde

- Tirsdag den 6.5. kl. 8.00 i beboerhuset (i håb om at Henrik kan).
- Vi skal snakke Hyldebjergsmål, Hyldebjergs fest i september og Hvad skylder vi fra Handleplanen.